
Zápis	z	jednánı	́Matričnı	́komise	C7KS	č.	6	za	obdobı	́

ZA> R7 I>	2022	

komunikační prostředek: Messenger 
přítomni: Zuzana Maňáková, Roman Musialek, Martina Klacková, David Kubů, Jana 
Kohoutová 

Témata:	

- výstup z VH 
- kritika za rychlost reakcí  
- výstup: 

o kontrola žádostí o registraci 2x týdně 
o kontrola žádostí o schválení soupisek s dostatečným předstihem, zejména 

kontrola před začátkem jednotlivých lig 
o nutné, aby i kluby komunikovali „obratem“, aby neskončili zadáním, my jim 

něco napíšeme a oni dále nereagují 
o soupisky SŽ by měly být rozděleny na I. a II. ligu systémově stejně jako u 

seniorských kategorií 
- celkově problém s digitalizací a automatizací MAK systému 
- požadavek na plastovou registraci přežitkem 
- vyhledávání v úkolech dle jména 
- přeregistrace / hromadný přestup ze SAM do ASKA 

o komunikace s D. Kubů i L. Filipem, L. Filip se domluví s D. Valešem na dalším 
postupu (např. finance) 

- ASKA žádosti o registrace – pravidelně nesplňují požadavky na povinné náležitosti 
o místo oprav vystavují nové žádosti o registrace a hromadí se tak nové 

duplikáty 
- ASKA žádost o opětovné vystavení registrací 

o žádost na J. Mynaříka, aby se u členů v systému zobrazovalo datum 
schválení registrace a datum posledního vygenerování (tisku) registrace 

- problém s úpravami již schválených registrací ze strany klubů 
o např. u nových žádostí / členů nechat možnost oprav do doby, kdy dojde ke 

schválení MAK, poté člena „uzamknout“
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